
Friesland keerde in 2022-2023
12,8  miljoen  euro  uit  voor
ganzenschade
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Samenvatting conclusie Jaarbericht;
Ganzenbescherming  gaat  goed;  winter-,  trekkende  brand-  en
zomerganzen aantal blijft toenemen, grauwe ganzen nemen toe en
trekkende  kolganzen  hebben  een  lichte  daling.  Het  aantal
zomerganzen blijft toenemen, maar veroorzaken ook meer schade
(8% vs 3,6% in 2017/2018).

Het aantal geschoten ganzen is met 31% toegenomen ten opzichte
van vorig seizoen.

Behandeling van eieren is verdubbeld ten opzichte van het
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vorige seizoen maar blijft laag, terwijl het aantal behandelde
eieren van 2017 tot 2021 gemiddeld drie maal zo hoog lag.

Getaxeerde  schade  en  oppervlakte  nemen  buiten
foerageergebieden  langzaam  toe.  Schade  binnen
foerageergebieden blijft gelijk, waardoor de beleidsdoelen om
de vraatschade te verminderen niet behaald zijn.

Uitbetaalde en getaxeerde schadebedrag blijft stijgen, vooral
door hogere grasprijzen per kg droge stof en stijging van
getaxeerde schade buiten de foerageergebieden.

Meer  informatie  is  te  vinden  in  het  Jaarbericht  Fryske
Guozzenoanpak 2022-2023.

 

bron: Provincie Friesland, 23/01/2024

Verhuizing  konijnen  van
Luistenbuul  naar  Amsterdamse
Waterleidingduinen
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Konijnen zijn met succes verhuisd van Luistenbuul naar de
Amsterdamse  Waterleidingduinen  (AWD)  om  de  natuur  te
herstellen.  De  konijnen  op  Luistenbuul  zorgden  voor  een
extreem  hoge  graasdruk  waardoor  kenmerkende  planten  niet
langer tot bloei komen en verdere verspreiding naar omliggende
gebieden wordt belemmerd.
In de AWD waren vroeger konijnen talrijk en speelden zij een
cruciale rol in het behoud van specifieke begroeiing, zoals
duingrasland  en  open  duin.  Waternet  heeft  nu
stimuleringsmaatregelen getroffen om de konijnenpopulatie te
herstellen, zoals gericht maaiwerk en lokale herintroductie
van konijnen.
De konijnen worden gemonitord met behulp van wildcamera’s en
het succes wordt bepaald door de waarneming van jonge konijnen
volgend  voorjaar.  Het  project  wordt  mogelijk  gemaakt  door
subsidies van de provincies Noord-Holland en Zuid-Holland.

Lees meer
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De  Koninklijke
Jagersvereniging en Federatie
Particulier  Grondbezit  gaan
toch in hoger beroep

De  Koninklijke  Nederlandse
Jagersvereniging, de Federatie Particulier Grondbezit (FPG),
de in de Bodemprocedure betrokken WBE’s en drie individuele
jagers hebben voor de deadline van 11 januari Hoger Beroep
aangetekend tegen de uitspraak in de Bodemprocedure die op 11
oktober 2023 bekend werd. Enkel de NOJG ziet af van verdere
procesvoering.

“Het Hoger Beroep staat los van het feit dat we constructief
samenwerken met de ambtenaren op het ministerie van LNV. Sinds
de uitspraak van 11 oktober jl. is er weer veelvuldig contact
geweest met de ambtenaren en met minister Christianne van der
Wal  zelf”,  aldus  directeur  Willem  Schimmelpenninck  van  de
Jagersvereniging. “Echter, op basis van de uitslag van de
recente Tweede Kamer verkiezingen is het nog te vroeg om te
zeggen  wie  het  stokje  van  Van  der  Wal  straks  op  de
ministerspost gaat overnemen. Daarom willen we de mogelijkheid
openhouden dat het Gerechtshof de uitspraak van de rechtbank
kan wijzigen.”

Zorgvuldige afweging
Vanzelfsprekend is samen met de advocaten van kantoor Stibbe
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en andere deskundigen een zorgvuldige afweging gemaakt over de
vraag of er wel of niet in Hoger Beroep gegaan moest worden
tegen de uitspraak van de rechtbank in Den Haag. Op basis van
alle aangeleverde informatie en adviezen is besloten Hoger
Beroep  aan  te  tekenen,  waarbij  zorgvuldig  de  tijd  wordt
genomen voor het aanleveren van de benodigde stukken. Dit
besluit is door de Ledenraad bekrachtigd.

Regulering eigendomsrecht
De belangrijkste vordering van de Jagersverengingen, de FPG en
andere betrokkenen in de Bodemprocedure was het terugdraaien
van het onrechtmatige besluit van de minister om de Regeling
natuurbescherming (Rnb) te wijzigen, zodat de jacht op haas en
konijn  in  heel  het  land  weer  mogelijk  zou  zijn  in  het
jachtseizoen. De rechter bevestigde in haar vonnis dat de
minister met haar besluit de Rnb te wijzigen inderdaad het
eigendomsrecht  reguleert.  Deze  regulering  was  volgens  de
rechter echter toegestaan, omdat daarvoor een wettelijke basis
bestaat en omdat deze regulering proportioneel is (oftewel
niet te ver gaat). De Jagersvereniging en alle andere partijen
die in hoger beroep zijn gegaan zijn het oneens met deze
conclusie.

Tellingen niet meegenomen
De Jagersvereniging en de FPG in het bijzonder blijven bij hun
standpunt dat de wettelijke basis voor het wijzigen van de Rnb
ontbreekt. Voorzitter Theo ten Haaf: “Wij blijven ook van
mening dat het belang van de jagers niet goed is gewogen. Er
is inhoudelijk niet ingegaan op argumenten en stellingen van
jagers en telgegevens van onze jagers in het veld zijn niet
meegenomen. Op deze manier voelen we ons niet serieus genomen
en we zien ook nog geen verandering van beleid. Wij blijven
staan voor de belangen van onze jagers! Daarom gaan we dus
door, waarbij we wel in constructief gesprek met de minister
willen blijven.”



Positie versterken
Daarnaast heeft de minister een pertinent onjuiste toetsing
toegepast voor de staat van instandhouding dan in de wet is
opgenomen. De verenigingen hoopten dat de bodemrechter deze
beslissing  van  de  minister,  alsook  de  gehanteerde
beoordelingsmethode om de staat van instandhouding van de haas
en  het  konijn  te  bepalen,  kritisch  zou  toetsen.  Van  een
kritische toetsing leek echter geen sprake bij het bestuderen
van de uitspraak van 11 oktober 2023. De partijen die Hoger
Beroep hebben aangetekend hopen nu op een meer inhoudelijke
behandeling van de zaak, wat de positie van de jagers in het
gehele proces van de stelselwijziging rondom de jacht en de
turbulentie rondom de kabinetswisseling moet versterken.

Constructief samenwerken
De NOJG ziet af van verdere procesvoering. “In plaats van veel
geld  uitgeven  aan  een  hoger  beroep  met  een  geringe
slagingskans zoeken wij liever het constructieve gesprek met
het ministerie om de jacht voor de toekomst beter te maken”,
aldus NOJG-voorzitter René Leegte in zijn ledenbrief. “Hoewel
de  NOJG  daarmee  een  ander  inzicht  heeft  dan  de
Jagersvereniging, zullen wij constructief blijven samenwerken
met  de  Jagersvereniging,  LTO  en  Federatie  Particulier
Grondbezit om via de stelselwijziging de jacht in Nederland
voor de toekomst zeker te stellen. We werken heel nauw met
elkaar samen en zullen dat in de toekomst ook blijven doen.”

zie: NOJG motivatie waarom niet verder te procederen

Bron: Jagersvereniging

https://www.nojg.nl/waarom-nojg-afziet-van-hoger-beroep-in-bodemprocedure
https://www.jagersvereniging.nl/nieuws/hoger-beroep-tegen-bodemuitspraak-sluiting-jacht-is-een-feit/


Afschot  Konijnen  op  Texels
vakantiepark  mogen  worden
afgeschoten  i.v.m.
populatiebeheer
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door de provincie Noord-Holland ontleende ontheffing op het
doden  van  konijnen  op  een  Texels  vakantiepark  ongegrond
verklaard. De beheerder van het park mag de konijnenpopulatie
in stand houden door konijnen te doden.

De beheerder van het vakantiepark heeft sinds december 2020
een ontheffing van de Wet natuurbescherming voor het doden van
konijnen, om een gezonde populatie in stand te houden. Uit de
ontheffing  blijkt  dat  de  konijnen  talloze  gaten  en  holen
hadden  gegraven  op  het  terrein  en  dat  veel  schade  is
waargenomen bij zowel de vaste vakantieaccommodaties als op de
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kampeerterreinen en bij de toiletgebouwen.

In april 2023 is een nieuwe ontheffing verleend voor 5 jaar om
de schade die konijnen op het park veroorzaken te voorkomen.
Uit een deskundigenrapport komt naar voren dat het park een
plan van aanpak heeft voor de aanwezige konijnenpopulatie,
onder  andere  bestaande  uit  het  aanbrengen  van  hekwerken,
rasters en weringen en konijnwerende korrels. Het afschieten
van konijnen is het allerlaatste redmiddel om economische en
lichamelijke  schade  door  overmatig  gravende  konijnen  te
voorkomen.

De natuurstichtingen zeggen dat er geen significante schade is
aangetoond.  Ook  is  volgens  hen  niet  aangetoond  dat  de
ontheffing  nodig  is  om  schade  of  overlast  te  voorkomen.
Volgens de provincie zijn er geen werkbare diervriendelijker
alternatieven mogelijk voor het beheersen van de grootte van
de konijnenpopulatie op het park. Er zijn al veel maatregelen
getroffen om schade te voorkomen. Van andere maatregelen zoals
het  plaatsen  van  klaphekjes  wordt  onvoldoende  resultaat
verwacht.  Vangen  en  elders  uitzetten  is  ook  geen  reëel
alternatief,  omdat  dat  risicovol  is  en  lang  niet  altijd
succesvol.

Naar het oordeel van de rechter staat voldoende vast dat een
grote   konijnenpopulatie  in  het  park  schade  met  zich
meebrengt.  De  rechtbank  is  daarom  van  oordeel  dat  de
ontheffing nodig is om schade door een snelle vermeerdering
van  de  konijnenpopulatie  op  het  park   te  voorkomen.  De
provincie heeft voldoende gemotiveerd waarom er geen goede
alternatieven zijn voor het doden van de konijnen en mocht de
ontheffing voor het doden van konijnen verlenen.

Meer informatie is te vinden in de uitspraak van de rechtbank
Noord-Holland.

 

bron: Rechtbank Noord-Holland, 12/01/2024
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Vos  op  meer  plaatsen  in
natura  2000  gebieden
bejaagbaar in Zeeland
Ondanks  protest  van  de  Faunabescherming  geeft  de
provincie  Zeeland  toestemming  om  in  vier  nieuwe
gebieden in Zeeland de vos te bejagen. In totaal mag
Faunabeheereenheid  jaarlijks  tussen  1  januari  en  30
juni 18 vossen in Zeeland afschieten of vangen, onder
strikte voorwaarden.
 

De nieuwe gebieden waar aan populatiebeheer van de vos wordt
gedaan zijn de Natura 2000-gebieden Kop van Schouwen, Yerseke
en  Kapelse  Moer,  Grevelingen  en  Oosterschelde.  Op  andere
plekken  in  Zeeland  mag  de  Faunabeheereenheid  al  vossen
schieten of vangen. De aanwezigheid van de vos zet een te
zware druk op een aantal vogels in die gebieden, zo wordt
geredeneerd.

Achttien keer schieten
En dus mag er in de eerste helft van het jaar gejaagd worden
op de vos. Als er geschoten wordt, dan moet dat vanuit een
auto en met een geluiddemper, om geluidsoverlast te voorkomen.
Het aantal schoten is ook beperkt, namelijk tot achttien.
Navraag  bij  verantwoordelijk  gedeputeerde  Wilfried  Nielen
leert dat dit inderdaad om schoten gaat en niet om geschoten
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vossen.  Wanneer  er  gemist  wordt,  worden  er  minder  vossen
gedood.

‘Oplossing voor niet bestaand probleem’
De Faunabescherming wil het doden van vossen stoppen. Die
vindt onder andere dat het op jacht gaan met een auto in een
natuurgebied  en  het  jagen  überhaupt  juist  zorgt  voor
verstoring  van  de  broedvogels.
“Jagen in natuurgebieden is schadelijk en het gebeurt altijd
in het broedseizoen. Dat verstoort niet alleen een vos, maar
alle  dieren  die  er  zijn”,  licht  Harm  Niesen  van  de
Faunabescherming  toe  in  het  radioprogramma  Zeeland  Wordt
Wakker. Ook noemt hij jagen op vossen een ‘oplossing voor een
niet bestaand probleem.’
Volgens hem zijn er niet te veel vossen. En zelfs als dat wel
zo zou zijn, vermindert het aantal vossen niet door de jacht.
Het jagen op vossen zou juist nieuwe vossen aantrekken. “Jonge
vossen zoeken een opengevallen plek. Als een spons zuigt zo’n
plek vossen weer aan.” Ook noemt hij dat er juist meer jongen
zouden komen wanneer de vossenpopulatie door jacht onder druk
staat.

Nieuwsbrief  Omgevingswet  –
jachtaansprakelijkheidsverzek
ering
Geacht NOJG lid,

Deze  informatiebrief  heeft  betrekking  op  de
jachtaansprakelijkheidsverzekering  verstrekt  door  Ecclesia.
Heeft u geen jachtverzekering via Ecclesia, dan mag u deze
brief ter kennisgeving aannemen.

Per 1 januari 2024 is de ‘Omgevingswet’ van kracht gegaan.

https://www.nojg.nl/nieuwsbrief-omgevingswet-jachtaansprakelijkheidsverzekering/
https://www.nojg.nl/nieuwsbrief-omgevingswet-jachtaansprakelijkheidsverzekering/
https://www.nojg.nl/nieuwsbrief-omgevingswet-jachtaansprakelijkheidsverzekering/


Deze  wet  heeft  de  ‘Wet  Natuurbescherming’  vervangen.  Dit
betekent  dat  de  vergunningssoort  ‘Jachtakte’  niet  meer
bestaat.  De  nieuwe  naam  is  ‘Omgevingsvergunning
jachtgeweeractiviteit’.

Zoals u wellicht heeft gemerkt zijn er momenteel problemen bij
Ecclesia bij het afgeven van verzekeringsbewijzen. De reden
hiervoor is dat de achterliggende hoofdverzekeraar, overigens
dezelfde als bij de Jagersvereniging, kennelijk op juridische
problemen  is  gestuit  vanwege  de  invoering  van  de  nieuwe
Omgevingswet.

Op  moment  van  schrijven  wordt  de
Jachtaansprakelijkheidsverzekering  conform  de  nieuwe  wet
gewijzigd en wij verwachten dat het aanstaande weekend alles
is opgelost en de website verzekerdejager.nl weer in de lucht
is.

Wij adviseren u tot maandag te wachten met het aanvragen van
uw verzekering om eventuele frustratie te voorkomen.

Wat betekent dit voor de lopende en de reeds nieuw verstrekte
verzekeringsbewijzen?

Voor de lopende 3-jarige verzekeringsbewijzen geldt een1.
overgangsregeling.
Verzekeringsbewijzen met een 3-jarige looptijd verstrekt
in  2022-2023  blijven  geldig.  Voor  leden  met  deze
verzekeringsbewijzen verandert er dan ook niets. U hoeft
geen nieuw verzekeringsbewijs aan te vragen.
De nieuw verstrekte verzekeringsbewijzen per 1 januari2.
2024 zijn niet geldig en worden aangepast
De  nieuwe  verzekeringsbewijzen  (geldigheidsperiode  1
jaar én 3 jaar), die al zijn verstrekt dit jaar, zijn
ongeldig en dienen te worden aangepast.
Na  correctie  worden  leden,  die  op  dit  moment  een
ongeldig verzekeringsbewijs hebben ontvangen, een nieuw
verzekeringsbewijs toegezonden.

http://verzekerdejager.nl/


De politie heeft in elk geval aangegeven dat alle afspraken
met betrekking tot het verkrijgen van de akte doorgang kunnen
vinden én dat het verzekeringsbewijs op een later moment mag
worden nagestuurd.

We betreuren de onduidelijkheid, maar zowel NOJG als Ecclesia
zijn  nu  eenmaal  afhankelijk  van  de  achterliggende
hoofdverzekeraar.

We  moeten  even  het  tijdens  het  jagen  geleerde  geduld
beproeven…

 Mochten er zich nieuwe ontwikkelingen voordoen, zullen wij u
uiteraard op de hoogte houden. 

 
Vriendelijke groet,

Mr. Maurice J.J.E. Stassen

 

Vacature  Coördinator
opleidingen  (m/v)  Stichting
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Aanvragen  ontheffingen
faunabeheer Zeeland vanaf nu
via nieuw loket
H
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n  van  omgevingsvergunningen  faunabeheer  zou  vanaf  1
januari 2024 makkelijker moeten gaan. Dat komt omdat
vanaf nu alle vragen en aanvragen over die ontheffingen
via het nieuwe 1-loket van de Faunabeheereenheid (FBE)
lopen.

De bedoeling is dat het nu overzichtelijker is door de
centrale registratie in het faunaregistratiesysteem.

Gegevens op 1 plek
Met  deze  verandering  is  een  langgekoesterde  wens  van
Provinciale Staten in vervulling gegaan. Er wordt al enkele
jaren gesproken over de aanvraagprocedure van ontheffingen.
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Tot nu toe moest dat rechtstreeks bij de Provincie Zeeland.
Dat leidde ertoe dat er geen goed overzicht was, en de cijfers
van  het  afschot  op  verschillende  plaatsen  werden
geregistreerd.

Kortom: bundelen op één plek. Dat gebeurt vanaf 1 januari dus
bij  de  FBE.  Via  de  1-loket  button  op  de  website  van  de
organisatie kom je bij alle informatie over het aanvragen van
een  ontheffing.  Vervolgens  kun  je  daar  ook  de  aanvraag
indienen. Ben je bijvoorbeeld agrariër en heb je faunaschade,
waarvoor het mogelijk is om een vergunning aan te vragen, dan
moet je bij de FBE zijn.

Toetsing provincie
Met  de  overstap  naar  het  1-Loket  is  de  aanvraag  (het
formulier)  ook  gelijk  wat  simpeler  en  concreter  gemaakt.
Overigens is het niet zo dat de Provincie nu niets meer doet.
De aanvragen worden gedaan via de FBE. Daarmee wordt de FBE
vergunninghouder  en  dus  eindverantwoordelijk.  De  FBE  dient
vervolgens als eindverantwoordelijke de aanvragen in bij de
Provincie. Die toetst vervolgens of ze aan de wet voldoen en
of de ontheffing verleend kan worden.

Het  overzicht  heeft  uiteindelijk  de  FBE.  Als
eindverantwoordelijke weten zij vanaf volgend jaar precies wie
er allemaal een ontheffing hebben, en hoeveel afschot er is
aan het einde van het seizoen. Die cijfers worden doorgegeven
aan de Provincie en aan Provinciale Staten. Op die manier is
er goede controle en duidelijkheid voor iedereen.

Meer weten?
Als het gaat om vragen over de aanvraag of het doen van de
aanvraag kunt u hier terecht. Ook kunt u rechtstreeks contact
opnemen  met  de  FBE  Zeeland  via:  0113-784030  of
zeeland@fbezeeland.nl

Bron: Provincie Zeeland

https://www.faunabeheereenheid.nl/zeeland/1-LOKET-FUNCTIE
mailto:zeeland@fbezeeland.nl


Aantallen ganzen in de winter
is stabiel

Onlangs  verscheen  de  Vogelbalans  2023,  het  jaarlijkse
overzicht  van  belangrijke  ontwikkelingen  bij  de
vogelpopulaties  in  Nederland.  Uit  deze  uitgave  van  Sovon
blijkt dat het aantal in de winter in Nederland verblijvende
ganzen  de  laatste  tien  jaar  stabiel  is.  Wat  broedvogels
betreft, bevindt ongeveer de helft van de populaties zich in
een ongunstige staat. Vooral in agrarisch gebied nemen veel
soorten af. 

Op  basis  van  verschillende  vogeltellingen  is  Sovon
Vogelonderzoek Nederland in staat om populatietrends te laten
zien van 199 soorten broedvogels en van 209 vogelsoorten die
Nederland  alleen  tijdens  de  seizoentrek  aandoen  of  hier
overwinteren. De meeste tellingen lopen al sinds de jaren

https://www.nojg.nl/aantallen-ganzen-in-de-winter-is-stabiel/
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zeventig  of  tachtig  van  de  vorige  eeuw.  Daardoor  is  het
mogelijk om naar de ontwikkelingen over een periode van 40 tot
50 jaar te kijken.

Een  opvallende  ontwikkeling  is  de  stabilisatie  van  de
aantallen ganzen die in Nederland overwinteren. Ganzen uit
noordelijke streken arriveren bovendien later in het najaar en
verblijven  daardoor  wat  korter  in  Nederland  dan  voorheen.
Vermoedelijk  ligt  de  verklaring  in  een  gunstige
voedselsituatie en zachter herfstweer in gebieden ten noorden
van Nederland. In totaal verblijven midden in de winter circa
2,4 miljoen ganzen in Nederland. Van de meeste ganzensoorten
overwintert nog steeds een groot deel van de internationale
populatie in Nederland. 

In het agrarisch gebied is het aantal broedvogels sinds 1990
bijna gehalveerd. Alleen in andere open natuurgebieden zijn de
afnames nog groter. Daar zijn soorten als de wulp, velduil en
blauwe kiekendief bijna verdwenen. In bos en moeras is het
beeld  overwegend  positief.  Veel  broedvogels  profiteren  van
moerasherstel en van ouder wordende, gevarieerdere bossen. 

De Vogelbalans 2023 geeft tevens een overzicht van de impact
van hoog-pathogene vogelgriep. In Nederland is bij zeker 65
vogelsoorten vogelgriep vastgesteld. Er wordt geschat dat de
grote  stern  en  slechtvalk  het  zwaarste  werden  getroffen.
Waarschijnlijk stierf in 2022 ongeveer 30% van grote sterns
die  in  Nederland  broeden.  Bij  slechtvalken  werd  de
winterpopulatie hard getroffen. Mogelijk stierf tot ruim de
helft van de valken doordat ze besmette vogels aten. Ook grote
mantelmeeuwen,  buizerds  en  knobbelzwanen  werden  zwaar
getroffen,  net  als  enkele  eendensoorten.  

De Vogelbalans 2023 is te vinden op de website van Sovon
Vogelonderzoek Nederland.

bron: Sovon Vogelonderzoek Nederland, 03/01/2024
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Provincie  Zeeland  schaft
leges  voor  aanvraag
tegemoetkoming faunaschade af
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Vanaf 2024 gaat de provincie Zeeland geen leges meer heffen
bij aanvragen voor tegemoetkoming van faunaschade. Dit besluit
is genomen om leges geen bezwaar te laten zijn voor agrariërs
die een tegemoetkoming willen aanvragen.

Motie ingediend en aangenomen
De  motie  ‘Afschaffen  leges  tegemoetkomingsaanvraag
faunaschade’ werd tijdens de behandeling van de begroting 2024
van  de  provincie  Zeeland,  ingediend  en  aangenomen.  De
Provinciale  Staten  hebben  daarop  besloten  vanaf  2024  geen
leges meer te heffen. Vanaf 2024 zal er daarom niet meer
gevraagd  worden  om  leges  te  betalen  voor  een
tegemoetkomingsaanvraag Faunaschade in de provincie Zeeland.

Lees meer over tegemoetkoming faunaschade
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Aanvragen  nieuwe  ‘
omgevingsvergunning
jachtgeweeractiviteit’ 2024

Bij  de  nieuwe  aanvragen  van  een
‘omgevingsvergunning  jachtgeweeractiviteit’  zijn
de jachthouders als eerste aan de beurt.
Dit komt omdat de Omgevingswet op 1 januari 2024 ook gevolgen
heeft  voor  het  aanvragen  van  de  ‘omgevingsvergunning
jachtgeweeractiviteit’  zoals  de  jachtakte  gaat  heten.  De
omgevingswet brengt met zich mee, dat er veel nieuwe termen en
uitdrukkingen in staan, die aangepast zijn aan deze wet. Ook
nieuwe artikelen en besluiten waarna verwezen dient te worden
in  de  bekende  toestemmingen  en  een  nieuw  model
aanvraagformulier voor de omgevingswet jachtgeweeractiviteit,
die eigenlijk niet veel veranderen v.w.b de voorwaarden en
eisen, voor de aanvragers.

U dient de volgende bescheiden mee te nemen:

Een  volledig  ingevuld  aanvraagformulier  voor  de
omgevingsvergunning jachtgeweeractiviteit.
Bescheiden waaruit blijkt dat u in de gelegenheid bent
tot jagen:

Een jachthuurovereenkomst (of eigendomsrecht).
Een  toestemming  om  in  of  buiten  gezelschap
jachthouder te jagen .
Een goed lijkende, recente pasfoto in kleur (omdat
u  een  nieuw  document  krijgt,  dient  iedere
aanvrager  deze  aan  te  leveren).
Het inlichtingenformulier (WM32) met opgave van 3

https://www.nojg.nl/aanvragen-nieuwe-omgevingsvergunning-jachtgeweeractiviteit-2024/
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referenten inclusief de handtekeningen van hen.
Een  WA-jacht  verzekeringsbewijs  waaruit  de
volgende  gegevens  blijken  (het  NOJG
verzekeringsbewijs  voldoet  aan  al  deze
voorwaarden):

de naam en het adres van de verzekeraar;
de  naam  en  het  adres  van  de
verzekeringnemer;
het polisnummer;
de dagtekening en het jaar van de ingang en
het einde van de dekking;
de  aanduiding  van  de  personen  die  als
verzekerden worden aangemerkt;
het gebied waarin de verzekering van kracht
is;
het  verzekerde  bedrag  van  ten  minste  €
1.000.000 per gebeurtenis;
bewijs  van  lidmaatschap  WBE  (geldt  alleen
voor  aanvragers  die  tevens  jachthouder
zijn).

Zie voor een volledig overzicht van alle benodigde bescheiden
onze  webpagina  ‘omgevingsvergunning  jachtgeweeractiviteit
aanvraag‘ en de aparte pagina met alle formulieren ten behoeve
van  een  aanvraag/verlenging  ‘omgevingsvergunning
jachtgeweeractiviteit’  en  ook  de  nieuwe
Jachthuurovereenkomsten  en  toestemmingen
grondgebruiker  gebaseerd  op  de  Omgevingswet.

Alle  jachtaktehouders  dienen  voor  het  verlengen  van  hun
jachtakte ook al is die nog niet vol, een nieuwe aanvraag in
te dienen met een nieuw formulier en bijgevoegd een pasfoto.
Dit kun je hier downloaden.

https://www.nojg.nl/jacht/omgevingsvergunning-jachtgeweeractiviteit-aanvraag
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Let op: Op het aanvraagformulier voor de omgevingsvergunning
jachtgeweeractiviteit, dat je van de politie hebt ontvangen
of nog zult ontvangen, staat vermeld dat de aanvrager een
kopie van zijn jachtdiploma moet bijvoegen. Het is echter
belangrijk op te merken dat deze vereiste alleen van
toepassing is op nieuwe aanvragers. Indien je reeds in het
bezit bent van een jachtakte en een aanvraag indient voor het
jaar 2024/2025, is het niet nodig om een kopie van het
jachtdiploma bij te voegen.
Je hoeft maar één pasfoto bij te voegen , want er wordt een
kleuren scan gemaakt van je omgevingsvergunning
jachtgeweeractiviteit.
Indien je Europees vuurwapenpas ook vernieuwd dient te
worden, dien je daar ook een pasfoto voor bij te voegen.
Het huidige nummer jachtakte blijft HETZELFDE voor de
Omgevingsvergunning, dus kun je dit invullen op je
aanvraagformulier en evt. op de uit te schrijven
toestemmingen in of buiten gezelschap jachthouder.
Bij vraag 7 wordt gevraagd de wapens op te geven. Hiervoor
mag men een kopie van de bijlage huidige jachtakte bijvoegen,
daar staan immers alle wapens op en ook de evt in medegebruik
zijnde wapens en kan er dus niets mee mis gaan.
De  benodigde  formulieren  voor  de  aanvraag/verlenging
veranderen dus in principe niet veel en je dient nog steeds
een  afspraak  voor  het  in  persoon  aanvragen  van  de
omgevingsvergunning  jachtgeweeractiviteit  te  doen.

Voor bestaande jachtaktehouders zal de nieuwe aanvraag  dan
ook als een verlenging worden afgehandeld en kost € 68,- wat
vorig jaar ook is betaald. Voor nieuwe aanvragers geldt zoals
voorheen het tarief van de eerste aanvraag van € 138,-.

Aanvragen nu in twee fasen
Alle jachtaktehouders hebben of krijgen binnenkort een brief
ontvangen  van  de  voor  hun  van  toepassing  zijnde  teams
Korpscheftaken, hierin wordt de hele procedure uitgelegd voor



de  nieuwe  aanvragen  voor  de  ‘omgevingsvergunning
jachtactiviteit’. Daarin staat dat de teams Korpscheftaken de
aanvragen in twee fasen zullen afhandelen. Als eerste worden
alle  landelijke  aanvragen  van  de  jachthouders  afgehandeld,
daarna pas de overige aanvragen.

Deze  keuze  is  gemaakt  om  de  eerste  aanvragers  die  dus
jachthouder  zijn,  in  de  gelegenheid  te  stellen  om  de
zogenoemde in – en buitengezelschap toestemmingen af te geven
die voor de overige jachtaktehouders van belang zijn voor hun
aanvraag. De teams streven ernaar om vanaf 8 januari 2024 met
de eerste fase te kunnen beginnen, afhankelijk van het overige
werkaanbod en de beschikbare personele capaciteit.

Gezamenlijk proces
Het voorbereiden van de invoering van de Omgevingswet voor de
afgifte van de ‘omgevingsvergunning jachtgeweeractiviteit’ is
gezamenlijk opgepakt door de politie en de brancheorganisaties
de NOJG en de Koninklijke Nederlandse Jagersvereniging. Om de
transitie  naar  de  ‘Omgevingswet’  begin  januari  zo  vlot
mogelijk te laten verlopen, wordt er van de betrokken partijen
‘de  jachtaktehouders’  gevraagd  om  zich  dan  ook  aan  het
voorgestelde twee fasen aanvraagproces te houden.

Mochten er voor u zaken niet goed lopen, neemt dan contact op
met één van deze partijen, zodat actie kan worden ondernomen
om de zaken vlot te trekken.

Waarom NOJG afziet van hoger

https://www.nojg.nl/waarom-nojg-afziet-van-hoger-beroep-in-bodemprocedure/


beroep in bodemprocedure

De rechtbank in Den Haag maakte op 11 oktober van dit jaar
bekend dat het besluit van de minister om de jacht op de haas
in drie provincies en die op het konijn in het hele land te
verbieden  in  stand  mag  blijven.  De  Jagersvereniging  heeft
vandaag (22 december 2023) aangekondigd dat zij pro forma in
hoger beroep gaat tegen de uitspraak van de rechter in deze
zogeheten bodemprocedure. De NOJG heeft besloten daar niet in
mee te gaan, aldus landelijk voorzitter René Leegte. In deze
extra nieuwsbrief legt hij uit waarom.

‘Dreigen met nadere stappen belemmert constructieve
gesprekken’

Er  lopen  op  dit  moment  constructieve  gesprekken  met  het
ministerie over een stelselwijziging. Als die tot stand komt,
zijn we in staat een aantal fundamentele fouten in het huidige
systeem op te lossen. Uit de gesprekken met ambtenaren die we
met name de afgelopen maanden hebben gehad, leiden we af dat
de mogelijkheid van een hoger beroep het overleg over een
stelselwijziging zal bemoeilijken. Dat is in zekere zin ook
logisch:  aan  de  ene  kant  probeer  je  een  constructieve
oplossing te vinden, terwijl je aan de andere kant ruzie maakt
over het oude stelsel.”

‘Hoger beroep kost veel geld, terwijl kans van slagen gering
lijkt’

Een tweede reden om de Jagersvereniging niet te volgen hangt

https://www.nojg.nl/waarom-nojg-afziet-van-hoger-beroep-in-bodemprocedure/
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samen met het feit dat nieuwe juridische stappen opnieuw veel
geld  gaan  kosten.  ,,Wij  hebben  inmiddels  400.000  euro
uitgegeven aan een rechtszaak zonder dat de openstelling van
de jacht op de haas en het konijn dichterbij gekomen is”,
aldus René Leegte. ,,Het argument van de rechter is dat het de
minister vrij staat haar eigen telmethode te kiezen, ook als
er andere telmethodes – zoals de WBE-tellingen – beschikbaar
zijn.  Onze  inschatting  is  dat  de  rechter  in  hoger  beroep
daarover geen andere mening zal hebben.”

‘Uitspraak die er nu ligt kan ook in het voordeel zijn van
jagers’

Maar belangrijker nog is het feit dat de uitspraak van de
rechter de jachtorganisaties ook kan helpen als het gaat om
tellingen  rond  de  vrijstellingslijsten,  aldus  de  landelijk
NOJG-voorzitter. Zoals Johan Cruijff al zei: ‘Ieder nadeel
heeft z’n voordeel’. In plaats van veel geld uitgeven aan een
hoger beroep met een geringe slagingskans zoeken wij liever
het constructieve gesprek met het ministerie om de jacht voor
de toekomst beter te maken.”

‘Andere organisaties, deels andere belangen’

Hoewel  de  NOJG  daarmee  een  ander  inzicht  heeft  dan  de
Jagersvereniging, zal zij constructief blijven samenwerken met
de Jagersvereniging, LTO en Federatie Particulier Grondbezit
om  via  de  stelselwijziging  de  jacht  in  Nederland  voor  de
toekomst zeker te stellen, benadrukt Leegte. ,,We werken heel
nauw met elkaar samen en zullen dat in de toekomst ook blijven
doen. Maar we zijn andere verenigingen met andere inzichten.
De  focus  van  de  NOJG  is  te  zorgen  dat  onze  boeren  geen
onnodige overlast en schade ondervinden van de verschillende
wildsoorten die daarvoor verantwoordelijk zijn. Door niet in
hoger beroep te gaan – zelfs niet pro forma – handelen we in
het belang van onze leden.”



Nieuwsbrief  VVN  provincie
Utrecht – December 2023
Op 1 januari 2024 treedt de Omgevingswet in werking. In de
nieuwsbrief  vindt  u  deze  keer  daarom  onderwerpen  die
betrekking  hebben  op  de  vergunningverlening  onder  de
Omgevingswet. Het zal voor ons allemaal wennen zijn. Daarom is
het belangrijk om contact te houden en zo te zorgen voor een
goede samenwerking.

Het overgangsrecht voor lopende aanvraagprocedures
Wijzigingen in beslistermijnen
Flora- en fauna activiteiten en advies en instemming
Coördinatie bij een wateractiviteit
Participatie
Nieuw initiatief – vraag eerst advies bij een ecologisch
deskundige
Wat wijzigt er in de leges?
Waar kunt u terecht met vragen?
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Jacht  mogelijkheden  door
explosieve  groei  van  het
aantallen  hertachtigen  in
Groot-Brittannië.
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mooi jachtseizoen voor mij en mijn vrienden. Heel veel geiten
en  bokken  geschoten,  met  mooie  trofeeën  2  gouden  en  3
zilveren.

Het weer werkte gelukkig mee en er was een overvloed aan
Reewild want sinds corona is in Groot-Brittannië een veel te
grote groei van het bestand van alle hertachtige ontstaan, dit
komt onder meer omdat er een jachtverbod gold in die periode,
zoveel  zelfs  dat  de  Engelse  overheid  propageert  om  meer
hertenvlees te eten om zodoende het aanbod bij de poeliers aan
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te kunnen.

Vele mooie aanzitten met prachtige trofeeën, en overal om mij
heen  bij  aangrenzende  Estate  hoorde  je  hetzelfde  bericht
“zoveel reeën, damwild, sika en muntjac hebben we lang niet
gezien”

Dus voor diegene die geïnteresseerd zijn in deze vorm van
jacht (deer stalking) zou dit een mooie gelegenheid zijn om
een trip te boeken voor het seizoen 2024.

Om een voorbeeld te geven er zijn Estate in Zuid-Engeland die
op zo’n 2000 ha meer als 100 stuks reewild hebben geschoten
het afgelopen seizoen.

Probleem  is  dan  altijd  hoe  vind  je  een  betrouwbare
tussenpersoon in het VK die de trip voor je kan organiseren?
En hoewel ik in principe niet wens te bemiddelen in jachttrips
zou ik voor serieuze gegadigden een uitzondering kunnen maken
en wel een betrouwbaar contact kunnen aanbevelen, zonder dat
ik daar verdere organisatorische of financiële bemoeienis mee
wil hebben.

Dit  contact  heeft  een  groot  poeliersbedrijf  en  heeft  de
stalking rechten op 65.000 acres dat is zo’n 30.000 ha waar
grote hoeveelheden hertachtige geschoten moeten worden.

Deze gebieden bevinden zich hoofdzakelijk in het graafschap
Wiltshire dus op redelijke reisafstand van zowel Dover als
Harwich.

Ik  ga  hier  niet  zijn  details  vermelden  maar  serieuze
geïnteresseerden  kunnen  een  mailtje  sturen  naar
ifjmbrand@gmail.com met de vraag en een telefoonnummer, dan
kan ik de gegevens doorgeven.

Happy Hunting

mailto:mailto;ifjmbrand@gmail.com
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